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Styrelsen för Sänghs bys samfällighetsförening får härmed avge årsredovisning för räkenskapsåret 

2008.05.06 - 2008.12.31. 

 

 
FÖRVALTNINGSBERÄTTELSE 

för Sänghs bys samfällighetsförening avseende verksamhetsåret 2008. 
 

Förening bildades och registrerades 2008-05-06. Verksamhetsåret 2008 avser därmed 8 månader.  

 

Styrelsens sammansättning: 

Ordförande: Tobias Jansson 

Kassör: Fredrik Sernerup 

Sekreterare: Eva Hjertson 

Suppleant: Stellan Törnqvist 

Suppleant: Helén Engvall-Andersson 

 

Verksamhet 

Eftersom ingen av de valda personerna i styrelsen i förväg besatt några större erfarenheter av 

styrelsearbete i en samfällighetsförening började styrelsen med att ha ett möte med personal på 

Skanska för att få information om hur arbetet ska gå till. 

 

Under verksamhetsåret 2008 har styrelsen haft flera informella möten och ett protokollfört 

styrelsemöte.  

 

Det första mötet som föreningen hade var ett informellt möte där diverse frågor diskuterades. Första 

ordinarie föreningsstämman hölls 2008-06-15 och då beslutades gällande inkomst- och utgiftsstat 

samt debiteringslängd för verksamhetsåret 2008. Utöver detta har föreningen haft två extra 

föreningsstämmor med anledning av förslaget att införliva kommunikationstjänster (bredband, TV och 

telefoni) i föreningens åtagande. 

 

Föreningen har företrätts av medlemmarna Bengt-Åke Bivered, Hans-Erik Hansson, Stellan Törnqvist 

och Leif Timrup på den slutbesiktning av gemensamhetsanläggningen som exploatören (Skanska) 

föranstaltat om. 

 

Föreningen tecknade i december ett 3-årigt kollektivt avtal med Telia när det gäller bredband, TV och 

telefoni. Övergången till det kollektiva avtalet kan sammanfattas som allt annat än smärtfri. I efterhand 

kan det konstateras att vi skulle krävt att få en på förhand bestämd kontaktperson som problem och 

liknande kunnat dryftas med. 

 

Skötsel och vinterväghållning av området har utförts av TTA enligt avtal. 

 

Föreningsavgiften om 1 500 kronor per halvår har täckt kostnaderna.  

 

Den beslutade middagen för styrelse inkl. suppleanter, revisor samt revisorsuppleant, har ej ännu 

åtnjutets. 
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Förslag till vinstdisposition 

Styrelsen föreslår att till förfogande stående vinstmedel: 

 

balanserad vinst    0 

 

 årets vinst     8848,50 

 

Disponeras så att 

 

 i ny räkning överföres    8848,50 

 

 

 

Föreningens resultat och ställning i övrigt framgår av bifogad resultat– och balansräkning. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Trelleborg den 1 april 2009 

 

 

 

 

_________________________ _________________________ _________________________ 

Tobias Jansson 

/Ordförande 

Fredrik Sernerup 

/Kassör 

Eva Hjertsson 

/Sekreterare 

 


